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ZAPISNIK 

11. redne seje Sveta javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki 

 
11. seja sveta zavoda je potekala v četrtek, 24. 2. 2022, ob 19.00 uri, v sejni sobi v Hiši mladih. 

Prisotni člani sveta zavoda: Rajko Pirnat – predsednik Sveta JZ MC ŠoP, Amadeja Koren, Boža Polak, Zoja Lešnik, 
Jožef Stakne, Konrad Steblovnik in Urban Hrastnik.  

Opravičeno odsotni člani sveta zavoda: Andreja Krajnc, Marjanca Rogel Peršič.   

Ostali prisotni: Mirjam Povh – direktorica JZ MC ŠoP. 

Ostali opravičeno odsotni: Janko Kopušar – župan občine Šmartno ob Paki, Ivica Cavnik  – računovodkinja. 

Predsednik je v uvodu pozdravil vse prisotne člane sveta zavoda in ostale. Na seji je bilo prisotnih sedem članov 
sveta zavoda, s čimer je bil svet sklepčen. Predsednik je za sejo predlagal naslednji dnevni red: 

1. Potrditev zapisnika 10. redne seje, 

2. Potrditev Letnega poročila Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, izobraževanje in 
šport, za leto 2021, 

3. Razno.  

Dnevni red 11. redne seje je bil s sedmimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno sprejet.  

SKLEP 1/11: Sprejme se predlagani dnevni red 11. redne seje Sveta JZ MC ŠoP. 

 

1. točka dnevnega reda: Potrditev zapisnika 10. redne seje 

Predsednik povabi prisotne člane sveta zavoda k debati o zapisniku 10. redne seje. Ker debate ni bilo, predlaga 
glasovanje.  

Zapisnik 10. redne seje je bil s sedmimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno potrjen. 

SKLEP 2/11: Zapisnik 10. redne seje Sveta JZ MC ŠoP se potrdi. 

 

2. točka dnevnega reda: Potrditev Letnega poročila Javnega zavoda Mladinski center Šmartno ob Paki, kultura, 
izobraževanje in šport, za leto 2021 

Predsednik preda besedo direktorici, da predstavi Letno poročilo JZ MC Šmartno ob Paki za leto 2021. 
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Direktorica v uvodu predstavi vsebinski del poročila o izvedenih prireditvah in najemih. Pojasni, da so kljub 
omejitvam v povezavi s COVID-19 delali ter izvajali prireditve in aktivnosti. Posluževali so se alternativ za izvedbo 
(npr. Sprehod med poezijo ter spletne prireditve in aktivnosti). Izpostavi celoletni projekt ob 130-letnici Savinjske 
železnice ter v celoti izpeljan PPF 2021. Edina večja odpadla prireditev je bila Vesela Martinova sobota zaradi 
prepovedi na ravni države.  

Finančni del, zaradi odsotnosti računovodkinje prav tako predstavi direktorica. Pove, da jim je kljub vsemu, v 
sodelovanju z občino uspelo pridobiti sredstva, tako da je končni letni rezultat pozitiven. V prihodnje se planira 
investiranje določenega dela presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let v sofinanciranje energetske 
sanacije Hiše mladih ter naložbo plezalne stene na kozolcu.  

Predsednik pohvali trud zaposlenih v JZ MC ŠoP ter občine in izrazi zadovoljstvo ob pozitivnem končnem letnem 
rezultatu. Pove, da manjši končni minus, ki se jim je obetal (manjši procent v primerjavi s celotnim letnimi 
sredstvi) ne predstavlja tako velikega problema. Problem bi nastal v kolikor bi bil minus vsako leto konstanten. 
Vpraša kako je definirana višina zneska Modre zavarovalnice ter povabi prisotne k debati o letnem poročilu.    

Direktorica pojasni, da mesečna premija Modre zavarovalnice znaša 1% plače zaposlenega.  

Steblovnik vpraša ali se v tem letu obeta zvišanje plač zaposlenim. Prav tako čestita zaposlenim in jim zaželi 
uspešno delo tudi v prihodnje.  

Direktorica pojasni, da se ne obeta zvišanje plač.  

Stakne pohvali delo JZ MC ŠoP in izpostavi dobro informiranost članov sveta zavoda s strani vodstva JZ MC ŠoP. 
Prav tako pohvali uvedbo primerjave financ za obdobje 3 let v letnem poročilu.  

Hrastnik izpostavi medijsko odmevnost večjih prireditev izvedenih v l. 2021 (130 let Savinjske železnice, 
Olimpijska balka, PPF 2021) ter s tem napredek na področju PR-ja in organizacije lokalno in nacionalno odmevnih 
prireditev ter aktivnosti in pridobitve s področja turizma in TIC-a.   

Polakova poudari dobro sodelovanje JZ MC ŠoP z društvi ter njihovega TD ŠoP z JZ MC ŠoP kar kažejo tudi 
uspešne skupne prireditve. Opozori, da na področju turistične promocije, predvsem priprave videov, ne smemo 
pozabiti na TD ŠoP.  Izpostavi problem oživitve javnega življenja in aktivnosti v društvih po končanju ukrepov 
vezanih na korona virus.  

Lešnikova se pridružuje pohvalam in izpostavi spodbujanje mladih k aktivnemu sodelovanju v javnem življenju v 
občini ter aktivnostih JZ MC ŠoP (aktivacija KŠŠF).  

Predsednik predlaga glasovanje. 

Letno poročilo JZ MC Šmartno ob Paki za leto 2021 je bilo s sedmimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno 
potrjeno. 

SKLEP 3/11: Letno poročilo JZ MC Šmartno ob Paki za leto 2021 se potrdi. 
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3. točka dnevnega reda: Razno 

Predsednik predstavi, da se planira postavitev nizke plezalne stene na kozolcu. Ta bo predstavljala dodatno 
ponudbo JZ MC ŠoP ter priložnost za aktivnosti mladih. Ko bo postavljena predlaga organizacijo 
dogodkov/aktivnosti za njeno promocijo. Morda se razmisli o plačilu participacije za njeno uporabo. 

Zbrani člani sveta pozdravljajo postavitev plezalne stene na kozolcu.  

Predsednik predstavi idejo vzpostavitve gostinske ponudbe za uporabnike JZ MC ŠoP. Predlaga pripravo 
enostavnega modela gostinske ponudbe – pri tem je potrebno paziti, da nebi predstavljali nelojalne konkurence 
ostalim gostinskim ponudnikom v kraju. Izkoristiti obstoječe resurse in ne uvajati novih zaposlitev za vzpostavitev 
gostinske ponudbe.  

Stakne predlaga nabavo avtomata (kava, brezalkoholne pijače, prigrizki).  

Lešnikova vidi priložnost v ureditvi zunanje terase za nudenje gostinske ponudbe.  

Polakova se strinja z uvedbo gostinske ponudbe ter poudari, da se pri pripravi modela gostinske ponudbe ni 
potrebno preveč omejevati saj je konkurenca na tem področju v kraju tudi zdrava. 

Hrastnik predlaga, da bi težko omejili goste glede na to kdo je uporabnik storitev JZ MC ŠoP in kdo ne, ampak bi 
tip gostov lahko oblikovali prek ambienta, ponudbe in glasbe (npr. tematski večeri za mlade).  

Korenova se naveže in razloži, da so o uvedbi gostinske ponudbe vezane na tematske aktivnosti za mlade že 
razmišljali znotraj JZ MC ŠoP.  

Direktorica pojasni, da je ob prvi kandidaturi za direktorico imela v program vključeno ureditev lokala z gostinsko 
ponudbo (poudarek na lok. ponudbi – vina, diferenciacija od ostale konkurence glede na ceno, ponudbo in 
ambient) v prostorih JZ MC ŠoP.  Da pa je ta pobuda naletela na odpor (tudi znotraj lok. skupnosti). Prav tako so 
ob nastopu njenega prvega mandata želeli kupiti avtomat a ni bilo nobenega zainteresiranega ponudnika za to. 
Pri umestitvi avtomata je treba razmišljati tudi o njegovi varnosti, da se ga ob najemih za zabave ta ne 
poškoduje.  

Predsednik predlaga iskanje načina za uvedbo gostinske ponudbe. Za začetek predlaga umestitev avtomata z 
gostinsko ponudbo v prostore JZ MC ŠoP. Pri nadaljnjem programu in poslovanju JZ MC ŠoP je treba razmišljati o 
uvedbi plačljivih storitev, dogodkov in aktivnosti za pridobitev dodatnih sredstev.  

Direktorica pojasni, da bodo preverili ponudbe za nabavo oz. najem avtomata.  

Hrastnik se naveže na temo avtomata in pove, da se je v sodelovanju z občino oddala projektna dokumentacija 
za projekt, ki predvideva izgradnjo pokritega nadstreška za avtomate s ponudbo lokalnih/domačih izdelkov. Ta 
naj bi stal na območju JZ MC ŠoP.  

Polakova predlaga vključitev vitrine z lokalnimi izdelki v JZ MC ŠoP.  
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Direktorica predlaga podražitev Cenika prenočišč v JZ MC ŠoP in zajtrkov, ki so vključeni v cenik. Razlog za 
podražitev je dvig cen živil in energentov. Predlaga korespondenčno potrditev predloga novega cenika.  

Predsednik predlaga, da se spet uvede plačljiva turistična taksa.  

 

Predsednik predlaga spodnje sklepe za teme, ki so bile obravnavane pod točko Razno. 

SKLEP 4/11: Na podlagi pobud se v delovanje JZ MC ŠoP poskusi ponovno uvesti gostinsko ponudbo. Za 
začetek se predlaga nabava ali najem avtomata s ponudbo pijač in prigrizkov ter oblikovanje poslovnega 
modela gostinske ponudbe.  

SKLEP 5/11: Pripravi se nov predlog Cenika prenočišč v JZ MC ŠoP - vključuje tudi zajtrk za goste. Ta se potrdi 
korespondenčno.  

SKLEP 6/11: Spodbudi se lokalne pridelovalce, da bi v prostorih JZ MC ŠoP promovirali oz. ponujali njihove 
izdelke za prodajo zainteresiranim obiskovalcem JZ MC ŠoP.  

Vsi zgornji sklepi (SKLEP 4/11, SKLEP 5/11, SKLEP 6/11) so bili s sedmimi glasovi ZA, PROTI ni bil nihče, soglasno 
potrjeni. 

 

 

 

 

Predsednik je zaključil sejo ob 20:37 uri.   

 

 

 

 

 

 

Zapisal: Urban Hrastnik                                                              Rajko Pirnat 

                                Predsednik Sveta JZ MC Šmartno ob Paki 


